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Generalforsamling - foreningen for madkundskab 

Deltagende	er:	Lone	Carlson,	Nina	Balling	Hoffgaard,	Alexandra	Hamo,	Sanne	Würtz,	Charlotte	
Lindtner,	Jonas	Borg,	Karin	Bech,	Holger	Degn	og	Helena	Holm		

Dirigent:	Karin	Bech	
Protokolfører:	Helena	Holm	(sekretær)	

1. Valg af dirigent samt stemmetæller. Sekretæren er protokolfører. Ved forfald af sekretær vælges 
protokolfører ved generalforsamlingen. 
Karin Bech vælges og orienterer om at vedtægterne er overholdt og generalforsamlingen er 
lovligt. 
Jonas Borg vælges som stemmetæller. 
Helena Holm er sekretær og protokolfører.

2. Formandens beretning 
Vedlægges i sin helhed ved offentliggørelse af referatet. 
2023 har været et vigtigt år for vores fag med behørig politisk fokus. 
Faget var inviteret med på Sorø-mødet i august, og vi fik god taletid.  
Novo Nordisk Fonden har inviteret til et samarbejde om et fondstilskud til foreningens arbejde 
inden for rammen ”Sundhed”.

3. Indkomne forslag:
 Vi har haft præcedens for, at årets temaer er blevet endeligt besluttet under dette punkt, men 
bestyrelsen har truffet beslutninger herom på et tidligere afviklet møde. 
 
Potentialet i samarbejde med Novo Nordisk diskuteres:

- Rammen for samarbejdet er ”Sundhed”
- Oplagt kunne man se et behov for videreuddannelse af undervisere, men der er flere 

aktører der allerede har budt ind; DLF med Mærsk i ryggen og Madkulturen.
- Der er et ønske om at genoplive landskurserne fra fordums tid med inspiration fra f.eks. 

Big Bang Konferencen. 
- Konferencen kunne med fordel være tværfaglig, både for fagets og for fonden der 

lægger vægt på ”impact.”
- Det diskuteres hvordan man kan skabe opmærksomhed så alle har mulighed for 

tilmelding.
- Projektansøgningen kan komme til at kræve investeringer fra Foreningen.   
- Det skal kortlægges hvilke kompetencer vi har, og hvilke kompetencer vi skal have ude 

fra. 
- Bestyrelsen er engagerede og ønsker at investere i forløbet. Bestyrelsen skal snarest 

holde møde for at planlægge den videre proces.   

4. Fremlæggelse af regnskab ved kassereren 
Kassereren er beklageligvis ramt af sygdom. Den interne revisor gennemgår budgettet.
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Der har været et fald især i indtægten fra skoleabonnementer, og det er uvist hvordan frigivelsen 
af artikler og den heraf følgende stigning af Copydan-indtægter vil påvirke indtægtssiden.  
Foreningen kommer ud med et resultat på - 27.065,15 kr..  Revisorbemærkningen er at 
underskuddet er beklageligt, men at de iøvrigt er ubekymrede. 

5. Budget- og kontigentfastsættelse 
Fastholder at budget og kontingent forsætter uændret.

6. VALG a. Kassereren: Kent fortsætter gerne b. 3 bestyrelsesmedlemmer. Nina og Sanne 
modtager genvalg. Christine Bendix og Kathrine Roed Reimers ønsker begge at fratræde, af 
personlige årsager. Charlotte Lindtner opstiller. c 1 suppleant - i skrivende stund vakant d 1 
kritisk revisor e 1 revisorsuppleant BEMÆRK der skal konstitueres en næstformand 

a. Kent genvælges.
b. Nina og Sanne genvælges. Charlotte vælges som bestyrelsesmedlem.
c. Suppleant forsat vakant.
d. Holger og Karin forsætter. 
e. Revisorsuppleant er vakant.
f. Næstformand Nina genvælges.
g. Helena har hidtil fungeret som barselsvikar for sekretæren og  vælges nu som 

sekretær, da Christine er fratrådt. 

7. Eventuelt 
Alexandra: til konferencen/ separat projekt måltidskasser => invitere børn og familier i køkkenet. Mulighed for 
samarbejde med måltidskassefirma evt. Madkulturen og Arla fonden.  
Charlotte: Henvendelse fra Joan omkring webinar med balancen mellem teori og praksis. Bestyrelsen ser at det 
muligvis er problematisk at gå ministeriets ærinde med at redde ”misforståelsen”. Vi mener at problemet reelt 
kræver en revision af prøvevejledning og fællesmål. Men at vi iøvrigt gerne bistår embedsværket med 
formidling generelt, og således giver forsamlingen Charlotte mandat til den videre drøftelse med 
læringskonsulenten 
Jonas: Forslag om internat for bestyrelsen for at lave en projektbeskrivelse. Hvordan og hvornår skal det 
afholdes. Afholdes omkring februar. Forslag er 19.- 20.-21. januar. Vigtigt at mødet rammesættes med fokus på 
effektivitet. Det diskuteres om det skal afholdes på hverdage med frikøb, eller i weekender med egentid. 
Lone: Pernille der havde meldt sin ankomst til generalforsamlingen, har meldt fra på grund af sygdom. Hun 
ville gerne have budt ind med materiale/oplæg omkring sundhed og allergier. Oplægget sendes ud til 
bestyrelsen til gennemsyn.  
Lone: Vi har en forespørgsel på en Madskole-ambassadør til Landbrug og Fødevarer. Det diskuteres om 
Foreningen kan/skal stille sig til rådighed for interessenter, er det i overensstemmelse med foreningens formål. 
Vi mener godt at det kan ”forsvares”. Der er mulighed for at overveje om man kunne se sig selv indgå i det 
samarbejde. Alexandra kontakter Line Munk Damsgaard for yderligere informationer. Lone orienterer herom.  
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